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Protokól Nr XL12009

z obrad XL Sesji Rady Gminy Ksawerów, która sie odbyla w dniu 28 stycznia 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 10.00. otworzyl XL Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego skladu Rady wynoszacego 15 osób

jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

O terminie sesji radni i soltysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwal przeslano

radnym i soltysom wraz z zaproszeniem na sesje.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesii uczestniczyli:

-Wójt Gminy -Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski

-Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski,

-Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi i wnioski w spraWIe

proponowanego porzadku obrad?

Wójt Gminy - Maria Kopczewska postawila wniosek o wprowadzenie do porzadku obrad

w pkt. 7.11. projektu uchwaly w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr

XXXVI/293/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r.

(Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952).

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze przedmiotowy wniosek zostal przyjety

w glosowaniu - 13 radnych glosowalo "za", glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Rady postawil wniosek o zatwierdzenie

porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 13 glosami "za", bez glosów przeCIW

i wstrzymujacych zatwierdzila nastepujacy porzadek

1. Otwarcie obrad XL Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.
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3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady:

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie uchwalenia "Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla Gminy

Ksawerów na lata 2008-2011 i dalsze".

7.2. w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów.

7.3. w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gmine Ksawerów prawa

wlasnosci dzialki numer ewidencyjny 2063 w obrebie Ksawerów.

7.4. w sprawie uchwalenia regulaminu okreslajacego tryb i kryteria przyznawania nagród

dla nauczycieli szkól i przedszkoli, za ich osiagniecia dydaktyczne, wychowawcze

i opiekuncze.

7.5. w sprawie upowazniania Wójta Gminy Ksawerów do zawierania porozumien i umów

dotyczacych realizacji zadan z zakresu oswiaty z innymi jednostkami samorzadu

terytorialnego.

7.6.w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu.

7.7.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

7.8.w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok.

7.9. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla radnych Gminy

Ksawerów.

7.10. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla soltysów Gminy

Ksawerów.

7.11 w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala m XXXVI/293/05 Rady Gminy

Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952).

8. Wolne wnioski i sprawy rózne.

9. Zamkniecie obrad XL Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Do pracy w Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Urszuli

Swiatkowskiej i radnej Teresy Wolosz- Chalady, które wyrazily zgode·

Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w przedstawionym skladzie glosowalo 13

radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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AdA.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze nie bylo chetnych do zabrania glosu

w tym punkcie.

Ad.5.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów od ostatniej Sesji Rady Gminy

Ksawerów w dniu 29 grudnia 2008 r.

I Zarzadzenia Wójta:

-w sprawie zmiany skladu Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych,

- w sprawie zatwierdzenia ukladu wykonawczego dochodów i wydatków budzetu Gminy

Ksawerów na 2009 r.,

- w sprawie powolania Komitetu Organizacyjnego do sprawy przeprowadzenia eliminacji

gminnych -Konkursu Plastycznego dla dzieci i mlodziezy pod haslem "Kleska, powódz czy

huragan-straz pozarna Ci pomaga"i przyjecia regulaminu konkursu,

-w sprawie przyjecia planów finansowych jednostek budzetowych na 2009 rok,

-w sprawie gospodarki paliwowo-smarowniczej.

II Wazniejsze spotkania:

- 7 stycznia 2009 r. spotkanie z Rada Solecka w Woli Zaradzynskiej oraz z Kolem Gospodyn

w Ksawerowie,

-9 stycznia 2009 r. spotkanie podsumowujace dzialalnosc Gminnej Spóldzielni "Samopomoc

Chlopska" w Pabianicach -uczestniczyl w spotkaniu Przewodniczacy Rady i Zastepca Wójta,

-21 stycznia 2009 r. spotkanie w Komendzie Powiatowej Strazy Pozarnej w Pabianicach,

-26 stycznia 2009 r. spotkanie w urzedzie z mieszkancami ul. Maly Skret w sprawie

inwestycji wod-kan w ulicy.

Sprawozdanie z wykonanych prac od dnia 29 grudnia 2008 r. do dnia 23.01.2009 r.Referat

Gospodarki Komunalnei

1. Wyloniono wykonawce - Zaklad Robót Inzynieryjnych FRAKOP Marek Franczak
Slawno - na zadanie pn. "Budowa sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ulicy
Maly Skret w Ksawerowie (od ulicy Wschodniej do ulicy Lódzkiej)". Wartosc zadania
- 699.330,51 zl.

2. Wyloniono wykonawce - Firma PHU "JONTEX" Piotr Jonczyk z Dlutowa - na
zadanie pn. "Budowa sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ulicy Rataja
w Ksawerowie". Wartosc zadania - 343.938,08 zl.

3. Zawarcie umowy z firma "AGRITECH" w Ksawerowie na zakup oleju napedowego
i benzyny bezolowiowej do ciagnika gminnego, samochodów strazackich i sprzetu.

4. Pracownicy gospodarczy:
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•
sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy

pojemnikach z selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy;
•

zimowe utrzymanie dróg gminnych - odsniezanie i likwidacja sliskosci
poprzez posypywanie piaskiem z sola miejsc szczególnie niebezpiecznych
(skrzyzowania, glówne ciagi komunikacyjne);prace pielegnacyjne na terenie
parku oraz porzadkowane sa pomieszczenia urzedu przez naszych
pracowników.

5. W dniu 31 grudnia 2008 r. zostala zawarta umowe na obsluge selektywnej zbiórki

odpadów w zakresie opakowan z tworzyw sztucznych, szkla mieszanego

gospodarczego oraz opakowan z papieru i tektury w roku 2009. Usluge swiadczy tak

jak w ubieglym roku firma Remondis Spólka z 0.0. Oddzial w Lodzi z siedziba

w Lodzi przy ul. Zbaszynskiej 6.

6. W dniu 31 grudnia 2008 r. podpisano umowe na odlapywanie z terenu Gminy

bezdomnych zwierzat i opieke nad bezdomnymi zwierzetami w roku 2009. Usluge

swiadczy tak jak w ubieglym roku firma: "Hotel dla zwierzat i ptactwa domowego"

z siedziba w Lodzi przy ul. Kosodrzewiny 56.

7. W dniu 30.12.2008 r. Gmina otrzymala na selektywna zbiórke odpadów

zorganizowana w 2008 r. dofinansowanie ze srodków Powiatowego Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Pabianicach w wysokosci dziesieciu

tysiecy zlotych.

Referat Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Srodowiska

1. Zaktualizowano oplaty z tytulu uzytkowania wieczystego-9 wypowiedzen,

2. Rozliczono dotacje z WFOSiGW i odebrano zadanie pn: Urzadzenie terenów

zielonych wokól obiektu sportowego w Woli Zaradzynskiej.

3. Interweniowano w sprawie wylewania scieków z terenu firmy Zarembski - Zaklad

Mleczarski do rowu przy ul. Lódzkiej.

4. Wydano 2 decyzje o naliczeniu renty planistycznej na kwote - 39.362,25 zl.

5. Wszczeto postepowania w sprawie wydania decyzji ustalajacej wysokosc oplaty

adiacenckiej z tytulu wzrostu wartosci nieruchomosci w wyniku jej podzialu-5.

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia

13.12.2008 r. do dnia 26.01.2009 roku

1. Wydano warunki techniczne przylacz wodociagowych 6 i kanalizacyjnych 5

inwestorom indywidualnym ( ul. Górna, ul. Wschodnia, ul. Orkana, ul.

Zacisze, ul. Akacjowa).
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2. Wydano 1 zgode na wykonanie przylacza wodociagowego (ul.Slowackiego ).

6. Odebrano 2 przylacza wodociagowe i 14 kanalizacyjnych (ul. Slowackiego, mjr

Hubala).

Ad.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala poinformowal, ze uczestniczyl w nastepujacych

spotkaniach:

-9 stycznia 2009 r. spotkanie podsumowujace dzialalnosc Gminnej Spóldzielni "Samopomoc

Chlopska" w Pabianicach,

-21 stycznia 2009 r. spotkanie w Komendzie Powiatowej Strazy Pozarnej w Pabianicach,

-26 stycznia 2009 r. spotkanie z mieszkancami ul. Maly Skret w sprawie inwestycji wod-kan

w ulicy.

Przed przystapieniem do realizacji pkt. 7 Przewodniczacy Rady zapytal o opinie Stalych

Komisji dotyczaca projektów uchwal na XL Sesje Rady.

Przewodniczaca - Helena Rusak powiedziala, ze wszystkie projekty uchwal ujete

w porzadku obrad zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Ad.7.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLI 268/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia "Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla

Gminy Ksawerów na lata 2008-2011 i dalsze" i wobec braku glosów w tym punkcie postawil

wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XLl268/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia

2009 r. w sprawie uchwalenia "Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla Gminy

Ksawerów na lata 2008-2011 i dalsze" glosowalo- 13 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLl269/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów i wobec braku

glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XLl269/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia

2009 r. w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów glosowalo- 13 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.
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Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/270/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gmine

Ksawerów prawa wlasnosci dzialki numer ewidencyjny 2063 w obrebie Ksawerów i wobec

braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/270/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia·

2009 r.w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gmine Ksawerów prawa

wlasnosci dzialki numer ewidencyjny 2063 w obrebie Ksawerów - glosowalo 13 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/271/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia regulaminu okreslajacego tryb i kryteria

przyznawania nagród dla nauczycieli szkól i przedszkoli, za ich osiagniecia dydaktyczne,

wychowawcze i opiekuncze, i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek

o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL /271/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia

2009 r. w sprawie uchwalenia regulaminu okreslajacego tryb i kryteria przyznawania nagród

dla nauczycieli szkól i przedszkoli, za ich osiagniecia dydaktyczne, wychowawcze

i opiekuncze- glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.5.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/272/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawierania

porozumien i umów dotyczacych realizacji zadan z zakresu oswiaty z innymi jednostkami

samorzadu terytorialnego i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie

przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/272/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28

stycznia 2009 r. w sprawie upowazniania Wójta Gminy Ksawerów do zawierania porozumien

i umów dotyczacych realizacji zadan z zakresu oswiaty z innymi jednostkami samorzadu

terytorialnego- glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.
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Ad. 7.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/27312009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem Nr XL/273/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia

2008 r. w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu - glosowalo 13

radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.7.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/27412009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok i wobec braku

glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/274/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28

stycznia 2009 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok - glosowalo 12

radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.8.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/275/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok i wobec

braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/275/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28 stycznia

2009 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok - glosowalo 12 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/27612009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla

radnych Gminy Ksawerów i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek

o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/276/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28

stycznia 2009 r. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla radnych

Gminy Ksawerów -glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od

glosu.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.
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Ad. 7.10.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/277/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla

soltysów Gminy Ksawerów i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek

o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/277/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28

stycznia 2009 r. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla soltysów

Gminy Ksawerów -glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od

glosu.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.11

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XL/278/2009 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVI/293/05 Rady Gminy

Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952)

wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Za podjeciem uchwaly Nr XL/278/2009 Rady Gminy Ksawerów z dnia 28

stycznia 2009 r. w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVI/293/05 Rady Gminy

Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952) 

glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.S.

Radna Teresa Wolosz-Chalada zapytala czy mozna poprawic barierki ochronne na rogu

ul. Nowotki i Wschodniej, poniewaz sa ostro zakonczone?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze ten temat byl poruszany na spotkaniu ze

Starosta. Zostanie wyslane pismo w tej sprawie.

Przewodniczacy KGOSiR -Henryk Nowak zglosil problem wzmozonego ruchu

samochodów ciezarowych na ul. Wschodniej i u l. Zlotej ( w zwiazku z budowa IKEA na

ul. Pabianickiej), które rozjezdzaja po stronie lewej pobocze i tworza sie dziury zagrazajace

bezpieczenstwu. Dobrze byloby zniwelowac te nierównosci.



Wójt Gminy Maria Kopczewska wyjasnila, ze sprawa wzmozonego ruchu na ul.

Wschodniej i ul. Zlotej zostala zgloszona na Policji i beda prowadzone kontrole. Pracownicy

mieli dzisiaj naprawiac ubytki tluczniem.

Radny Marian Kaleta powiedzial, ze mieszkancy ul. Roosevelta zglaszaja, ze kiedys mogli

przechodzic przez park, a teraz nie maja dostepu.

Wójt Gminy ~Iaria Kopczen-ska odpov.iedziala, ze nie ma mozliwosci przejscia

z W.Koose\-er:a DTZez DarK.Planujemy ogrodzenie parku podczas remontu Palacyku.

oltys solecrn-a ::\olfa Gadka - prosil o interwencje na posesji przy ul. Ogrodników 41 przed

która zostaly \\ -yS)-pane kamienie utrudniaj ace przejezdzanie samochodów.

Przewodniczaca KSS -Helena Rusak zglosila, ze na ul. Andromedy od ponad roku stoi

przyczepa campingowa i nalezy ja usunac, poniewaz utrudnia ruch na tej ulicy.

Radny Zbigniew Pluta prosil Pania o odpowiedz na nastepujace pytania:

l) kiedy odbedzie sie przetarg na ul. Sucha? Dlaczego w tej chwili robiona jest ul.

Rataja? Na ul. Rataja jest 14 posesji, a na ul. Suchej -ponad 30.

2) czy w zwiazku z tym, ze Pabianice robia dokumentacje na ul. Zachodnia?

3) dlaczego pilkarze nie sa wpuszczani na sale gimnastyczna Gimnazjum?

4) zapytal, co robi pan, który zajmuje sie boiskiem?

5) dlaczego Gmina nie kupila ziemi, która byla sprzedawana na Widzewie w ubieglej

kadencji? Ziemia sprzedawana byla po 0,90 zl. a w tej chwili jest ogloszenie

w internecie, ze l m2 -kosztuje 400 zl.

Ad.l. Wójt Gminy Ksawerów- Maria Kopczewska odpowiedziala, ze ul. Sucha bedzie

realizowana zgodnie z harmonogramem. Przetarg odbedzie sie w II polowie biezacego roku.

Inwestycja w ul. Rataja byla zaplanowana na 2008/2009 rok. Panstwo radni byli tego

swiadomi zatwierdzajac budzet. Gdyby na ul. Sucha byla dokumentacja to ona juz dawno

zostalaby wykonana. Wszystkie ulice beda realizowane sukcesywnie. Nikt z mieszkanców ul.

Suchej, krzykiem nie przyspieszy inwestycji. Rozmowy z mieszkancami trwaly trzy lata. Jak

Panstwo wiedza zaden program unijny na ochrone srodowiska nie zostal uruchomiony i stad

wynika opóznienie.

Ad.2. Wójt Gminy Ksawerów- Maria Kopczewskajestesmy w stalym kontakcie z Miastem

Pabianice i Pabianice nie wykonuja zadnej dokumentacji w zakresie sieci wod-kan, jedynie

opracowuja koncepcje.

Ad.3. Wójt Gminy Ksawerów- Maria Kopczewska wyjasnila, iz dyrektor Gimnazjum pan

Mariusz Kalowski zostal upowazniony do wynajmowania sali gimnastycznej. Kazda druzyna

musi zglosic sie do harmonogramu. W tym celu kluby sportowe zglaszaja sie na poczatku
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roku. Takie pytanie nalezy zadac panu dyrektorowi. Jest jedno pismo od rodzica i dotyczy

wynajecia sali w sobote czy w niedziele, ale to jest zwiazane z dodatkowym wynagrodzeniem

obslugi. Srodki z wynajecia sali w pelni nie pokrywaja kosztów jej wynajecia ( nadzór,

obsluga, energia itp.).

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, po takim sy gnale t akze rozmawiala

z dyrektorem Gimnazjum, który wyjasnil, ze GKS zglosil sie w pózniejszym terminie

i wszystkie terminy byly zarezerwowane.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze sprawa wynajecia sali gimnastycznej

wraca od kilku lat i wynika jedynie z nieudolnosci prezesów klubów. Panstwo radni byli

obecni na spotkaniu z panem dyrektorem i zasady wynajmu sali bylo wyjasnione.

Odnosnie wynajmowania sali w Gimnazjum w Ksawerowie radny Stefan Jedraszek

powiedzial, ze dzieci z klubu mlodziezowego spotykaja sie 2 razy w tygodniu i nie maja

zadnego problemu.

AdA. Wójt Gminy Maria Kopczewska pracownik nadzoruje obiekt i kluby podczas

rozgrywek. Przed zatrudnieri.iem pracownika kradzione byly rynny i siatka. W zwiazku z tym

musi byc kierownik, który nadzoruje obiekt. Obecnie w czasie ferii bedzie opiekowal sie

dziecmi cwiczacymi na boisku.

Odnosnie wynajmowania sali w Gimnazjum radny Stefan Jedraszek powiedzial, ze dzieci

z klubu mlodziezowego spotykaja sie 2 razy w tygodniu i nie maja zadnego problemu.

Ad.5.Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze ta ziemia byla wlasnoscia Powiatu

i panstwo radni wiedzieli o tej sytuacji. Gmina jak Pan radny pamieta dowiedziala sie po

przetargu o zbyciu gruntów.

Soltys solectwa Ksawerów- Poludnie -Bogumila Szczepanska w ImIemu

mieszkanców i swoim prosila o skierowanie równiarki na ulice nieasfaltowe.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej -Bozena Ziólkowska zwrócila sie z prosba o naprawe

dziur na ul. Wschodniej .

Wójt Gminy Maria Kopczewska poinformowala, ze w tej sprawie zostalo wyslane pismo do

Powiatu.

Radna Teresa Wolosz-Chalada - zapytala czy nie mozna bylo nawiezc gruzu na ul. Letnia,

poniewaz tam jest bagno?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odpowiedziala, ze w chwili obecnej Gmina nie ma

gruzu.

Radny Arkadiusz Bielecki poinformowal, ze Powiat sprzedaje na terenie Zespolu Szkól

Rolniczych -3,5 ha ziemi.
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Komisja Uchwal i Wniosków przedstawila nastepujacy wniosek:

1) Dokonac przegladu dróg i nakazac wlascicielom kamieni i barierek z pasa drogi, które

zagrazaja bezpieczenstwu.

2) Ustalic wlascicieli i wystapic o usuniecie przyczepy kempingowej stojacej na

ul. Andromedy.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem wniosków glosowalo 12

radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Ad.9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 11.30. zamknal obrady XL Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INS~IwonaK~ska

Zalaczniki:
1.Proponowany porzadek obrad.
2. Lista obecnosci radnych.
3 .Lista obecnosci soltysów.
4.Projekty uchwal na XL Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom XL Sesji

Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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